

CHOLÉRA.

CHOLERA.

CAS DE CHOLÉRA DÉCLARÉS DANS LES PORTS DE L'ASIE DU 9 SEPTEMBRE AU 24 NOVEMBRE 1934. *

CHOLERA CASES REPORTED IN PORTS OF ASIA FROM SEPTEMBER 9TH TO NOVEMBER 24TH, 1934. *

Ville	Semaine se terminant le: — Week ended:											Index	Maximum	Minimum	Town
	15.X	22.X	29.X	6.X	13.X	20.X	27.X	3.XI	10.XI	17.XI	24.XI				
Bombay	1§	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	1†	4† 1931	0†	Bombay
Négapatam	0	0	0	0	0	0	0	1†§	0	0	0	0†	0†	0†	Négapatam
Madras	10	7	14	3	3	0	1	16	27	14	2	3†	15† 1928	0†	Madras
Calcutta	32	34	43	27	22	27	34	28	15	18	17	33†	106† 1927	4†	Calcutta
Chittagong	0	0	1 α)	0	0	0	1	0	0	0	1	0†	0†	0†	Chittagong

* Cf. note p. 508. † Décès. — Deaths. § Importé. — Imported. α) Chiffre corrigé. — Corrected figure.

Asie: INDE BRITANNIQUE. — Au cours de la semaine terminée le 24 novembre, le nombre des cas de choléra a passé de 240 à 212 (96 décès) dans la Présidence de Bombay, de 269 (135 décès) à 70 (47 décès) dans les Provinces Centrales, de 98 à 87 (36 décès) dans la Présidence de Madras, de 32 (25 décès) à 38 (30 décès) en Birmanie et de 56 (21 décès) à 215 (86 décès) en Assam. Au cours de cette même semaine, 2 cas mortels ont été enregistrés à *Madras*, 1 cas mortel à *Chittagong* et 17 cas avec 2 décès à *Calcutta*, où 18 cas avec 5 décès ont été déclarés entre le 11 et le 17 novembre.

INDE FRANÇAISE. — Entre le 28 octobre et le 3 novembre, 10 cas de choléra avec 3 décès ont été déclarés dans le territoire de Pondichéry.

Asia: BRITISH INDIA. — During the week ended November 24th, the number of cholera cases declined from 240 to 212 (96 deaths) in Bombay Presidency, from 269 (135 deaths) to 70 (47 deaths) in the Central Provinces and from 98 to 87 (36 deaths) in Madras Presidency. It rose from 32 (25 deaths) to 38 (30 deaths) in Burma and from 56 (21 deaths) to 215 (86 deaths) in Assam. During this same week, 2 fatal cases were recorded at *Madras*, 1 fatal case at *Chittagong* and 17 cases with 2 deaths at *Calcutta*, where 18 cases with 5 deaths were reported between November 11th and 17th.

FRENCH INDIA. — Between October 28th and November 3rd, 10 cholera cases with 3 deaths were reported in Pondicherry Territory.